
 

 

 

 

Skolebestyrelsesmøde 

Tirtsdag den 25. april 

Kl. 17.30-20.00 

Møde nr.: 5 

Mødeleder: Mikkel 

Fraværende: Simon BC, Robert, Jesper, Thea, Olivia 

 

 

 

 (B) Punkt til beslutning, (D) Punkt til drøftelse, (O) Punkt til orientering   

Tids- 

punkt 

Dagsordenspunkt Bilag Forberedelse Ansvarlig 

 Godkendelse af dagsorden (B)    

17.30- 

17.35 

Godkendt ingen kommentarer 

 

  Mikkel 

 Sammen om vores skole (D)    

17.35- 

18.35 

 

Konsulenterne fra inddragelses-arrangementerne fremlægger data fra 

arrangementerne. 

 

 Hvad er hovedtendenserne i input fra 

– Eleverne 

– Medarbejderne 

– Forældrene 

 Hvordan er de tre politiske pejlemærker forstået 

 Hvilke tematikker handler om skolen (lokalt) 

 Hvilke tematikker går på tværs 

4 stk  DSFI 

Mikkel Frederiksen  Formand 
Ann Christin Rødal Mahrt  Næstformand 

Christine Skovsgaard Bruun  Forældrerep. 

Lars Pedersen   Forældrerep.     

Simon B. Christensen  Forældrerep. 
Ann-Lee Pavar  Forældrerep.        
Robert H. Kauffmann  Forældrerep  

Jesper Arff Rimmen  Forældresupp. 
Karen Kyndesen Quinlan  Forældresupp. 
Christian Holm Donatzky   Byråds rep. 
Emilie Fosselius  Med.arb.rep. 
Anne Jørgensen  Med.arb.rep. 

Thea Grønholt   Elevrep.           
Ella Sømod   Elevrep. 

Olivia W. Bendtsen  Elevrep. 
Pernille Kjærsgaard  Eksternt medlem 
Vakant   Eksternt medlem 
Simon Svenstrup  Skoleleder 
Bjarke Krøll Willemoes  Viceskoleleder 



 Hvilke tematikker skal løftes politisk 

 Har vi tilstrækkelig viden til at gå videre? 

 Evt. 

 

Referat: 

Powerpoint som blev vist under dette punkt er sendt til bestyrelsen 

 Oplagt at tage elevinputs med til viderebehandling / konkretisering på 

elevrådsmøder næste år. 

 Bestyrelsen udtrykker generelt at at materialet giver tilstrækkelig 

information /viden. 

 

Proces. 

 Forsat dataindsamling ind til primo juni. 

 Centeret inviterer ind til et ”samråd” en aften i juni – åbent. På dette 

tidspunkt er alt data indsamlet. 

 Centeret vil lave en række scenarier, som kommer til høring også hos 

os.  

 Byrådet beslutter efter behandling i udvalget på møde i december 

2023 

 

 Udvikling af skole- og fritidsområdet/Sammen om vores skole (D)    

18.35- 

18.45 

Indspark til styregruppen. 

Der bliver indkaldt til nyt styregruppemøde, hvor der med afsæt i de 

indkomne data mv, tages stilling til en eventuel yderligere proces/andet på 

Hornbæk Skole.  

Styregruppe: Emilie, Thea, Simon S., Karen, Mikkel. 

 

Referat: 

Bestyrelsen mener ikke at en yderligere proces / inddragelse henover foråret 

ikke vil bidrage med noget nyt. 

 

Kan vi inddrage til forældremøder / kontaktforældremøder, for at få 

konkretiseret nogle at de ting vi selv vil / skal arbejde med. Det kan så ske til 

efteråret. Styregruppen overvejer dette.  

 

Christian Holm Donatzky: Husk også fokus på at kommunikere de ting skolen 

er gode til. SIL, PBL osv.  

 

  Mikkel 

 Nyt fra elevrådet (D)    



18.45- 

19.00 

Intet nyt 

Sammen om vores skole har også været på UTH 

Legepladsudvalg rar elevrådet med i udbud og udvælgesesprocessen. 

 Overvej om der er 

noget særligt, vi vil 

spørge eleverne om! 

Eleverne 

 Bestyrelsens principper (O)    

Udsat 

 

Vi arbejder med princip 9:  

Kommunikationen mellem skole og hjem og meddelelsesbog mhp. Justering 

til skoleåret 2023-2024. 

Referat: 

Status fra gruppen på maj mødet. 

 

Arbejdsgruppe skole/hjem meddelesesbog : Karen simon Birger , Jeanette 

 

Arbejdsgruppe ”Digital dannelse mv”, Mikkel, Jesper og Karen Simon Sv.  

Sidstnævnte kunne godt ønske en medarbejder repræsentant. Evt Lærer 

Maria Damlund 

 

   

 Pause    

19.00- 

19.10 

    

 Økonomi (O)    

19.10- 

19.20 
Info om den kommunale økonomi og evt. konsekvenser for skolerne. 

 

Referat: 

Hornbækskoles økonomimodel. 

Der har været en god dialog med forvaltningen. 

Umiddelbart skal Hornbæk skole ikke rulles ind i den fælles økonomimodel. 

Oveervejelserne er i hvertfald sat lidt i bero. Bla. fordi det ikke er på 

almenområdet at skolens økonomi er udfordret.  

 

Fælles for skolerne;  en god dialog om skolernes økonomi bla om to spor – 

almenområdet og specialområdet.  

 

Der indføres kvalificeret ansættelses- og indkøbsstop. På grund af generel 

udfordring på kommunens økonomi – samlet minus 70 mio i indeværende 

budgetår. 

 

 

 

 

 SI 



 

 Nyt fra medarbejdere (O)    

19.20- 

19.30 

Intet 

 

  Anne 

Emilie 

 Nyt fra ledelsen (O)    

19.30- 

19.45 

 LEAPS nyt. Ledelsen har været på skolebesøg/ netværksmøde på 

LEAPSskole i Kalundborg. 

Erfaringer fra andre skoler, tidlig årsplanlægning 

 Nyt udeområde er på vej i udbud. Opføres i efteråret. 

 Læringsmiljøer: 1-3-8 årg. Der arbejdes med at afprøve nye 

indretninger mv i klasserummene. 

 Opfølgning op timetalsplan/skoledagens længde (BW) – antal 

lektioner fastholdes, der lægges et lille frikvarter ind kl. 13.50 som 

betyder en smule senere fri foir ned største elever nogle dage. 

 Mini-SFO – Alt er klar til start 1. maj 

 3 kommende børnehaveklasser klasser i stedet for 2 – ca 60 børn  

 Højskoleaften – digitale medier – Forældre Lucy har forslag. 

 Personalerokering – overflytning af en medarbejder fra PUK til SFO 

  

 

  SI 

 Nyt fra Formand (O)    

19.45- 

19.50 

Referat: 

Henvendelse fra forælder vedr. mobiltelefoner. Mikkel har svaret. >Det 

nmmedtages i bestyrelsens arbejde med digital dannelse mv. 

 

  Mikkel 

 Evt. (D)    

19.50- 

19.55 

Ann-Lee og Pernille udtræder af bestyrelsen. 

 

   

 Evaluering af mødet (D)    

19.55- 

20.00 

Intet. 

 

  Mikkel 

 

Kommende møder: 

 2023-04-25 

 2023-05-25 

 



Forslag til kommende punkter 

- Kontaktforældremøde fx tema digital dannelse 

- Overgange mellem børnehave/skole, Og mellem SFO og PUK 

- digital dannelse 

- Forslag til tema ”højskoleaften” fx digitale medier 

- Forslag om at der helt fra starten ved udlevering af chromebooks, at der arbejdes med digital dannelse (Karen) 

- Forslag om velkomstpakke for nye forældre (Karen) 

- Lektielæsning, hvordan og hvor meget og feedback. (til drøftelse i bestyrelsen, medarbejdergruppen – evt til et senere 

kontaktforældremøde/højskoleaften?) 

 

 


